
اخبارخبر كوتاه
جهش تولید و رکوردی دیگر در گروه فولاد مبارکه؛

توسعه بومی سازی برای قطع وابستگی كامل به كشورهای خارجی

معاون وزیر صمت در گفتگو با خبرنگارما عنوان کرد:

حمایت از تحقق ۳۰ خوشه صنعتی در همدان

اولین جلسه کمیته شرایط اضطراری شرکت بهره برداری نفت و گاز غرب در سال جدید برگزار شد

تلاشگران  داد:  خبر  سنگان  فولاد  مدیرعامل 
فولاد سنگان در سال 99 با تولید بیش از 3 میلیون 
و سیصد هزار تن گندله، با رشد 130 درصدی در 
تولید نسبت به سال 98 موفق به ثبت رکورد تولید 
اسفند  این شرکت شدند. همچنین در  سالیانه در 
از 401 به 410 هزار  را  ماه، رکورد تولید ماهیانه 

تن ارتقا دادند.
مدیرعامل  امرایی،  علی   ، بهادری  گزارش  به 
فولاد سنگان، از ثبت رکورد تولید بیش از 3 میلیون 
و  داد  خبر   99 سال  در  گندله  تن  هزار  سیصد  و 
از  که  سنگان  فولاد  معدنی  صنایع  شرکت  گفت: 
شرکت های زیرمجموعه گروه فولادمبارکه محسوب 
می شود؛ موفق شد در سال گذشته با رکوردهای 
پیاپی جهش تولید را محقق سازد و با تولید بیش 
از 3 میلیون و سیصد هزار تن گندله رکورد جدیدی 
در تولید سالیانه به ثبت برساند.وی در ادامه افزود: 
از  استفاده  سال گذشته  در  سنگان  فولاد  رویکرد 
بر بومی سازی،  تولیدی مبتنی  تمامی ظرفیت های 
و  توقف  کاهش  و  نگهداری  سیستم های  ارتقای 
مدیریت هزینه ها به رغم کمبود مواد اولیه بوده که 
محقق  را  شده  پیش بینی  برنامه  از  فراتر  توانست 
سازد؛ هرچند در چند سال اخیر کمبود کنسانتره 
به  گندله  تولیدکنندگان  جدی  معضلات  از  یکی 
روند  با  امیدواریم  اظهار داشت:  رود.وی  شمار می 
رو به رشد بومی سازی قطعات در این شرکت، در 
آینده ای نه چندان دور با اعتماد بیشتر به توانمندی 
کشورهای  به  کامل  وابستگی  قطع  شاهد  داخلی 
خارجی باشیم.امرایی گفت: با توجه به برنامه ریزی 
استراتژیک  های  برنامه  کردن  عملیاتی  و  مدون 
شرکت، موفق به ثبت رکورد تولید ماهیانه گندله 
شده ایم و با تولید 4101۶1 تن گندله در اسفند 
ماه، تلاشگران فولاد سنگان رکورد تولید ماهیانه را 

از 401 به 410 هزار تن ارتقا دادند.
سال  کرد:  عنوان  سنگان  فولاد  مدیرعامل 
در کشور  گندله  تولید  درصدی   ۶.5 رشد  گذشته 
عنوان  به  فولاد سنگان  بین  این  در  انجام شد که 
با  تولید گندله در شرق کشور  از قطب های  یکی 
هم افزایی، تدوین استراتژی های متناسب، کاهش 
برق و  توقفات علی رغم قطعی های مکرر جریان 

گاز، نقش به سزایی در تولید بخشی از گندله مورد 
خاورمیانه  ساز  فولاد  بزرگترین  مبارکه،  فولاد  نیاز 
داشته است. شرکت فولاد سنگان با تدوین اهداف 
تولید  ثبت رکوردهای  با   و  تولید  در سال جهش 
توجه130  قابل  رشد  توانست  ماهیانه،  و  روزانه 
درصدی تولید گندله در سال 99 را نسبت به سال 
98 ثبت نماید که نشان از  پیش برد هرچه بهتر 
فولاد  در  عملیاتی  و  تولیدی  افزای  ارزش  اهداف 

سنگان دارد.
 امرایی برای کسب موفقیتهای این چنینی در 
سال 1400 خواستار اثرگذارترین تلاش ها در انجام 
مأموریت بزرگ پشتیبانی و مانع زدایی از تولید شد 
.مدیرعامل فولاد سنگان، معتقد است: مانع زدایی 
و پشتیبانی را باید از ابتدای سال آغاز کرد و رکورد 
و  همت  با  محدودیت ها  رغم  علی  آمده  دست  به 
بوده  سنگان  فولاد  تلاشگران  روزی  شبانه  تلاش 
است. امیدواریم در سال 1400 گره از کار یک دیگر 
تمامی  با  گذشته  سال های  همانند  و  بگشاییم 
کشور  سربلندی  و  بزرگ  ایران  آبادانی  برای  توان 
بکوشیم. همانطور که در سال گذشته این شرکت 
برای مطابقت با سیاست  های کلی اقتصاد مقاومتی 
و در جهت رسیدن به اهداف تولیدی و همچنین 
انقلاب،  در  با شعار سال و فرمان رهبر  همسویی 

زمینه جهش تولید، اهم فعالیت ها و توجه خود را 
به بخش تولید معطوف کرد و در راستای جلوگیری 
در  نفت  جای  به  معدن  جایگزینی  خام فروشی،  از 
هدف  با  و  انقلاب  دوم  گام  با  همراهی  راستای 
تکمیل زنجیره ارزش در تولید فولاد حرکت کرد.
امرایی با تقدیر کار تیمی منسجم نشات گرفته از 
گفت:  سنگان  فولاد  در  متعالی  سازمانی  فرهنگ 
در این شرکت، کیفیت تولید از اهمیت به سزایی 
برخوردار است و با بهینه سازی خطوط تولید، سعی 
نیز مدنظر  بر کمیت، کیفیت محصول  شده علاوه 

باشد.
فولاد  معدنی  صنایع  شرکت  است  ذکر  شایان 
و  مبارکه  فولاد  شرکت  گذاری  سرمایه  با  سنگان 
این  نیاز  مورد  ازگندله  پایداربخشی  تولید  هدف  با 
شرکت در سال 94 تاسیس گردید. در حال حاضر 
میلیون   5 اسمی  ظرفیت  به  سازی  گندله  واحد 
تولید  با  و  بوده  برداری  بهره  حال  در  سال  در  تن 
به  کارخانه کنسانتره سازی  گرفتن  قرار  مدار  در  و 
تولید  بزرگترین  به  سال  در  تن  میلیون   5 ظرفیت 
خواهد  تبدیل  کشور  شرق  در  کنسانتره  کننده 
باید  آبی  منابع  بهره وری  اینکه  بر  تاکید  با  شد.وی 
افزایش یابد اضافه کرد:  با توجه به اهمیتی که آب 
شرب و بهداشت مردم دارد، شرکت آب و فاضلاب 

استان به گونهای عمل کرد که امروز میزان هدررفت 
شبکههای استان اصفهان کمترین میزان در کشور 
رسیده   99 سال  در  درصد   1۶ به   34 از  و  است 
است. وی علت تحقق این مهم را اصلاح و نوسازی 
شبکههای آبرسانی و همکاری خوب مردم اصفهان 
بر  آبفا استان اصفهان  بیان کرد. مدیرعامل شرکت 
تاکید  آب  مصرف  زمینه  در  مناسب  فرهنگ سازی 
به  نیاز  آب  مشکلات  رفع  برای  داد:  ادامه  و  کرد 
و  ها  بخش  از  بسیاری  در  هم اندیشی   و  هم گرایی 
دستگاه ها است  و بر همین اساس از سال 1397 تا 
کنون،  کارگروه سازگاری با کم آبی در این شرکت 
تشکیل شده است . وی توجه به مسائل آموزشی و 
استفاده از ظرفیت تشکل ها را یک ضرورت دانست 
استان  آبفا  شرکت  اکنون  هم  کرد:  خاطرنشان  و 
اصفهان با بیش از 18 سازمان مردم نهاد در زمینه 
نهادینه کردن مصرف بهینه آب در جامعه همکاری 
دارد. وی خواستار ادامه همکاری خوب رسانه ها در 
داشت:  بیان  و  شد  آبی  کم  مشکلات   رفع  زمینه 
مصرف  فرهنگ سازی  زمینه  در  ها  رسانه  تاکنون 
آبفا  شرکت  با  مطلوبی  بسیار  همکاری  آب  صحیح 
نقش مهمی   رسانه ها  نیز   بعد  به  این  از  و  داشتند 
ایفا   جامعه  در  مصرف  فرهنگ صحیح  آموزش  در  
با  سازگاری  جز  راهی  گفت:  امینی  کرد.   خواهند 
مصرف  شیوه  باید  دلیل  همین  به  و  نیست  کم آبی 
اصلاح شود .مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب استان 
اصفهان افزود: همانند سال های گذشته شرکت آبفا 
استان اصفهان  با توجه به رویکرد ارائه خدمات آبفا 
به مردم در شهرها و روستاها شعار “حفظ ارزش آب، 
ارتقای دانش سازمانی، خدمات نوین و پایدار” را به 
است.  داده  قرار  سال1400  در  کار  سرلوحه  عنوان 
وی با اشاره به اینکه دردهه گذشته  فعالان صنعت 
آبفا در استان اصفهان به دلیل وقوع خشکسالی های 
پیاپی تلاش های بسیاری را به منظور تامین پایدار 
آب شرب مردم در سطح استان در دستور کار قرار 
دادند، عنوان کرد: در سال 1400 به دلیل بارندگی 
پایدار  تامین  لحاظ  از  سختی  شرایط  محدود  های 
آب شرب مردم در سطح استان پیش رو داریم اما 
می  آب  بهینه  مصرف  مدیریت  با  گذشته  همچون 

توان بر این چالش غلبه نمود.

 معاون وزیر صمت با اشاره به ایجاد خوشه های 
کردآباد  پوشاک  صنعتی  خوشه  کشور،  در  صنعتی 
را موفق ارزیابی کرد و گفت: در راستای تحقق 30 
خوشه شناسایی شده در همدان حمایت های لازم را 
انجام خواهیم داد.علی رسولیان ، معاون وزیر صنعت، 
معدن و تجارت و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک 
و شهر امروز در بازدید از خوشه صنعتی کردآباد از 
توابع بخش مرکزی شهرستان کبودرآهنگ با اشاره 
به احیای مسوولیت های اجتماعی به عنوان یکی از 
سیاست های جدی وزارت صمت که وزیر محترم به 
بر  وزارت صمت  کرد:  ابراز  دارند؛  توجه خاصی  آن 
احیای مسوولیت های اجتماعی و توجه به اشتغال 
افزود:  دارد.رسولیان  تاکید  روستاها  در  بخصوص 
در راستای توجه به فرمایشات مقام معظم رهبری 

داده شوند،  امور مشارکت  اینکه مردم در  بر  مبنی 
در جهت تحقق این امر و مشارکت اقتصادی مردم 
گام برمی داریم.وی ادامه داد: در سطح کشور ۲87 
معین اقتصاد مقاومتی تعیین کرده ایم و با استفاده از 
ظرفیت موجود و توان بنگاه های اقتصادی و شرکت 
ها در راستای تقویت مناطق محروم حرکت می کنیم 
و از این منظر شاهد رونق، پویایی و ایجاد اشتغال 
در این مناطق خواهیم بود. وی با اشاره به اینکه در 
استان همدان نیز استقبال خوبی از موضوع ذکر شده 
اتفاق افتاده است، گفت: ان شاالله با جناب استاندار 
و بخش خصوصی در این استان تفاهم نامه هایی را 
اینکه امور مرتبط را به عهده  تا  امضا خواهیم کرد 
بگیرند.معاون وزیر صمت با اشاره به یکی از برنامه 
های سازمان صنایع کوچک و توجه به خوشه های 

خوشه   10۶ کشور  سطح  در  کرد:  عنوان  صنعتی، 
صنعتی آغاز بکار کرده است و خوشبختانه در استان 
همدان نیز ۶ خوشه خاتمه پیدا کرده است.رسولیان 
با بیان اینکه خوشه پوشاک در روستای کردآباد از 
خوشه  این  کرد:  تصریح  است،  موفق  های  خوشه 
اشتغال خوبی را در این روستا و ودر منطقه ایجاد 
امور  تامین مالی و تسهیل  نیز در  کرده است و ما 
مرتبط کمک خواهیم کرد.وی خاطر نشان کرد: در 
راستای تحقق و فعال شدن 30 خوشه شناسایی شده 

در همدان حمایت های لازم را انجام خواهیم داد.
بیش از هزار و 100 واحد تولیدی در استان 

همدان فعال هستند
محمد رضا بادامی ، مدیر عامل شرکت شهرک 
اینکه   با  اشاره  با  نیز  استان همدان   های صنعتی 

سال  چند  طی  شهرک  این  در  فعال  واحد  یک 
گذشته توانسته است 13 واحد تعطیل را به چرخه 
و  هزار  همدان  استان  در  گفت:   بازگرداند،  تولید 
14۶ واحد در حال بهره برداری و تولید هستند. وی 
عنوان کرد:  برای 170 واحد  راکد که در استان 
وجود دارد برنامه تعریف کرده ایم.وی با بیان برخی 
گفت:  فعالیت،  فاقد  و  راکد  واحدهای  از مشکلات 
جانشینی  مقوله   به  توان  می  مطرح  مشکلات  از 
بانک ها، مباحث مربوط به سرمایه گذارها و شراکت 
طرفین در واحد تولیدی و نیز موضوع سرمایه در 
گردش.وی خاطرنشان کرد: برنامه هایی تدوین و در 
دستور کار قرار گرفته است تا با مانع زدایی های 
راکد  واحدهای  دوباره  فعالیت  و  رونق  شاهد  لازم 

باشیم.

با توجه به خیز مجدد ویروس کرونا و لزوم تشدید مراقبت هاي 
بخشنامه  و  ها  دستورالعمل  ها،   پروتکل  دقیق  اجراي  و  بهداشتي 
شرایط  کمیته  جلسه  اولین  کرونا،  با  مقابله  ملي  ستاد  مصوب  هاي 
کنفرانس  سالن  در  غرب  گاز  و  نفت  برداری  بهره  شرکت  اضطراري 
ستاد و ارتباط ویدئو کنفرانسی با مناطق عملیاتي تابعه )نفت شهر، 
تنگ بیجار، چشمه خوش، دهلران و سرکان/مالکوه( برگزار شد. دراین 
انجام  اقدامات  از  با تقدیر  جلسه مهندس رضایی؛ مدیرعامل شرکت 
گرفته در طول سال گذشته در جهت مقابله با ویروس کرونا گفت: با 
توجه به خیز جدید کرونا و جهش این ویروس و سرعت همه گیری 
آن، این جلسه با هدف  ایجاد هماهنگی بیشتر و اتخاذ تصمیم های 
یکپارچه و هماهنگ برای مقابله با این بحران برگزار می شود و مناطق 
عملیاتی تابعه نیز راهبردهای اتخاذ شده در این جلسه را متناسب با 
نوع مسئولیت ها و شرایط پیرامونی خود دنبال  کنند.وی تصریح کرد: 
حفظ سلامت کارکنان و خانواده های آنان از مهمترین اولویت های 
به همین منظور تمام کارکنان در ستاد و  به شمار می رود  شرکت 
مناطق عملیاتی به صورت روزانه مورد پایش و غربالگری قرار گرفته و 
انشالله این روند با حساسیت بیشتری توسط اداره ایمنی، بهداشت و 
محیط زیست)HSE( پیگیری شود . در این جلسه همچنین مهندس 

نادر فتاحی؛ رئیس اداره ایمنی، بهداشت و محیط زیست)HSE( هم 
با ویروس کرونا  مقابله  از عملکرد شرکت در زمینه  ارائه گزارشی  با 
گفت: با همکاري مدیریت شرکت و همراهي همه کارکنان از ابتداي 
اپیدمي کرونا تاکنون اقدامات شایسته ای انجام شده و ضمن تاکید 
همکاری  در خصوص  فردی،  بهداشت  اصول  کامل  رعایت  بر  مجدد 
با  مبارزه  العمل های  اجرای دستور  و   HSE اداره  با  همه کارکنان 
ویروس کرونا و پرهیز از حضور در اماکن پر ازدحام، مواردی را بیان 
نمودند.این گزارش می افزاید در این جلسه موضوعاتی نظیر نظارت 
توسط  ابلاغي  هاي  نامه  شیوه  و  ها  پروتکل  رعایت  و  اجرا  بر  دقیق 
کلیه پرسنل، تصمیم گیری شرایط و ساعات کاری کارکنان مطابق 
نارنجي شدن وضعیت  به  توجه  با   1-cov-Pro4۲ با دستورالعمل
و  ماسک  بهداشتي  اقلام  خرید  پیگیری  ایلام،  و  کرمانشاه  شهرهاي 
دریافت  و  رایگان   PCR فوري  تست  انجام  کننده،  مواد ضدعفوني 
گواهي جهت ارائه به پلیس راه توسط کارکنان اقماري قبل از عزیمت 
خود،  سکونت  محل  در  و  استراحت  زمان  در  عملیاتي  مناطق  به 
انجام تب سنجي و اکسیژن سنجي در گیت هاي ورودي ساختمان 
و  فنی  های  گروه  با  بیشتر  هماهنگی  لزوم  ایلام،  و  کرمانشاه  ستاد 
عملیاتی اعزامی از سایر شرکت ها و ممنوعیت پذیرش کارکنان غیر 

از پرسنل شرکت نفت و گاز غرب در مهمانسراي مجتمع مسکونی 
شهید تندگویان ایلام مورد تصویب قرار گرفت.همچنین در این جلسه 
خوش،  چشمه  و  بیجار  تنگ  شهر،  نفت  عملیاتی  مناطق  روسای 
این  در  گرفته  انجام  اقدامات  تشریح  ضمن  مالکوه  سرکان  دهلران، 
مناطق، به بیان چالش های موجود در مناطق عملیاتی تابعه  جهت 
مقابله با ویروس کوید 19 پرداخته و پس از بحث و بررسی های لازم، 

تصمیمات شایسته اتخاذ گردید.

خبر3ابلاغ بودجه هزار میلیارد تومانی 
به شهردار و رونمایی از طرح تفصیلی 

یکپارچه گرگان
میلیارد  هزار  یک  مصوب  بودجه  ابلاغ  آیین   
تومانی و همچنین رونمایی از طرح تفصیلی یکپارچه 
دومین  و  نود  و  دویست  در  شنبه  عصر  گرگان  شهر 
جلسه رسمی شورای اسلامی شهر، با حضور مهندس 
استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  غراوی 
گلستان، دکتر حمیدی فرماندار، دکتر دادبود شهردار 
و  شهری  امور  دفتر  مدیرکل  خلیلی  طیبه  گرگان، 
شوراهای اسلامی استانداری گلستان و اعضای شورای 
عمرانی  امور  هماهنگی  شد.معاون  برگزار  اسلامی 
استانداری گلستان در این جلسه اظهار داشت: 7 محور 
برای بودجه ۲50 میلیارد تومان شهرداری گرگان در 
سال 97 پیش بینی شده بود که متمم بودجه خورده 
سیر  این  اخیر  سال های  در  و  یافت  افزایش  و  بود 
صعودی ادامه داشته است.میرمحمد غراوی افزود: بعد 
از 4 سال بودجه شهر گرگان از ۲50 میلیارد تومان 
دهنده  نشان  که  رسیده  تومان  میلیارد  هزار  یک  به 
افزود:  است.وی  و همراهی همه مجموعه ها  همکاری 
یکی از موضوعات و برنامه های مهم شهرداری گرگان 
اجرای بازآفرینی شهری و توسعه حمل و نقل شهری 
این سال ها  در  انجام شد.  به خوبی  مورد  دو  این  که 
زیادی  تاریخی گرگان زحمات  بافت  برای ساماندهی 
کشیده شد و مشکلات دستگاه های اجرایی را در بافت 
همچنین  است؛  سختی  کار  که  کردند  رجوع  و  رفع 
کارهای خوبی در بافت تاریخی در حال اجراست که 
است.فرماندار  کرده  فراهم  را  گردشگر  جذب  زمینه 
گرگان نیز در این جلسه به تعامل سازنده با شهرداری 
کذشته  سال  در  کرد:  بیان  و  اشاره  شهر  شورای  و 
همکاری و ارتباط بسیار نزدیکی با مجموعه شهرداری 
و  همدلی  این  نتیجه  که  ایم  داشته  شهر  شورای  و 
بودجه ظرف  برابری   4 افزایش  به  منجر  ها  همراهی 
است  نیاز  اینکه  بیان  با  حمیدی  بود.محمد  سال  دو 
اینها برای گرگان به عنوان مرکز استان کار  از  بیش 
انجام شود، افزود: تلاش می کنیم ضمن بررسی موارد 
قانونی، نهایت همکاری را در تسریع امور و به سرانجام 

رساندن پروژه ها داشته باشیم.

مدیرعامل  شرکت آبفا استان اصفهان تاکید کرد:
رفع موانع ارائه خدمات پایدار آبفا در 

شهرها و روستاها
 مدیرعامل شرکت آبفا استان اصفهان در اولین 
جلسه شورای معاونین این شرکت بر مانع زدایی در 
روستاها  و  شهرها  در  آبفا  پایدار  ارائه خدمات  زمینه 
تاکید کرد.هاشم امینی با بیان اینکه رهبر انقلاب در 
ادامه شعار سال 99 که جهش تولید نام داشت، امسال 
نام  ها«  زدایی  مانع  و  ها  پشتیبانی  »تولید،  سال  را 
گذاری کردند، عنوان کرد: در سال 1400 تمام تلاش 
ها در جهت ارتقا و توسعه خدمات آبفا در سطح استان 
انجام می شود. وی اعلام کرد:  با توجه به کم آب بودن 
کاهش  و  سازگاری  برای  خشکسالی،  تکرار  و  کشور 
برنامه ریزی داشت و  باید  اثرات مخاطرات پیش رو، 
مدیریت منابع آب از اقدامات عملی برای دستیابی به 
این مهم محسوب می شود.رئیس هیات مدیره شرکت 
آبفا استان اصفهان با اشاره به اهمیت مدیریت مصرف 
آب در کاربری های مختلف عنوان کرد: شاخص های 
منابع  نشان می دهند که   آبی جاری  بارندگی سال 
برای  بنابراین  و  ندارند  مطلوبی  وضعیت  کشور  آبی 
باید  خشکسالی  پدیده  از  ناشی  آثار  از  رفت  برون 
مصرف آب در تمام زمینه ها به خوبی مدیریت شود. 
مردم  از  برخی  هنوز  متاسفانه  اینکه  به  اشاره  با  وی 
در  داد:  ادامه  اند،  نگرفته  جدی  را  آبی  کم  موضوع 
چند سال اخیر شرکت آبفا استان اصفهان با آموزش، 
و  کاهنده  لوازم  گذاشتن  اختیار  در  سازی،  فرهنگ  
سیاست گذاری های مناسب،  مشترکین خود را ترغیب 
به کاهش مصرف نمود و گواه این مطلب کاهش سرانه 
مصرف آب شرب از 18۶ لیتر در سال 1389 به 150 
با  امینی   است.   1399 سال  در  روز  شبانه  در  لیتر 
اسیر  استان های  از  یکی  اصفهان  استان  اینکه  بیان 
خشکسالی است که به علت  کاهش نزولات جوی و 
در نتیجه کاهش میزان آب های سطحی و زیرزمینی 
می کند  نرم  پنجه  و  دست  زیادی  بسیار  مشکلات  با 
آب  پایدار  تامین  با هدف  اخیر  در دهه  کرد:  تصریح 
شرب مشترکین، اقدامات متنوعی در دستور کار قرار 
به  توان  آنها می  ترین  از جمله مهم  گرفته است که 
حفر چاه ها، راه اندازی آب شیرین کن، بهره مندی 
از سیستم تله متری و تله کنترل، سامانه پایش فشار 
، توجیه مشترکین  انشعابات غیر مجاز  شبکه، کشف 

پرمصرف و فعالیت های فرهنگی نام برد.  

در راستای خدمات دهی به مشترکان صورت گرفت؛
احداث 40 هزار متر شبکه توزیع برق 

در شهرستان دامغان
شهرستان  مشترکان  برق  تامین  منظور  به 
کیلومتر   40 جدید،  سازی  ظرفیت  ایجاد  و  دامغان 
زمینی  و  هوایی  فشارضعیف  و  فشارمتوسط  شبکه 
با  دامغان  شهرستان  برق  توزیع  شد.مدیر  احداث 
دستگاه  یک  نصب  داشت:  اظهار  مطلب  این  عنوان 
سرکویر،  فیدر  به  مربوط  معلمان  جاده  در  اتوبوستر 
احداث ۲3 کیلومتر خط ۲0 کیلوولت جاده بشم، جا 
و پست های هوایی روستاهای صلح  به جایی شبکه 
آباد، قوشه و خیابان شهید آیت، نصب ۲0 سِت کات 
اوت و چهار دستگاه سکسیونر گازی در سطح شبکه 
فشارضعیف  شبکه  تبدیل  و  شهرستان  کیلوولت   ۲0
به  دولاب  آباد  حسین  و  اگره  روستاهای  سیمی 
اقدامات  عنوان  به  خودنگهدار،  آلومینیومی  کابل 
است.سید  قبل  به سال  مربوط  مدیریت  این  شاخص 
هوایی  ایستگاه   40 داشت:  بیان  ترابی  محمدحسین 
توزیع برق با ظرفیت پنج هزار و 315 کیلوولت آمپر، 
در سطح شهرستان دامغان بهره برداری و در مدار قرار 
تبدیل  عملیات  که  این  به  اشاره  با  است.وی  گرفته 
به  15 کیلومتر شبکه فشارضعیف هوایی سیم مسی 
درآمده  اجرا  به  اقدامات  جمله  از  خودنگهدار،  کابل 
است گفت: طرح اصلاح و تعمیرات ۲۲ کیلومتر شبکه 
اکیپ  توسط  شهرستان،  مختلف  نقاط  برق  توزیع 
است. شده  اجرایی  مدیریت  این  برداری  بهره  های 
وی تصریح کرد: دایر نمودن ترانس عمومی روستای 
وامرزان جهت بهبود ولتاژ، احداث شبکه ۲0 کیلوولت 
افزایش  برای  شاهرود  به سمت  زرین  فیدر  ادامه  در 
پایداری خطوط برق رسانی و همچنین عملیات بهینه 
سازی و جا به جایی ترانس عمومی روستاهای جزن، 
پیش  های  برنامه  عنوان  به  آباد،  مومن  و  ملا  کلاته 

بینی شده ای است که درنظر است اجرایی شوند.

در تعطیلات نوروز امسال انجام شد؛
انجام 1۵0 عملیات تعمیر و بازسازی در 

شرکت نفت و گاز آغاجاری
بهره برداری  تعمیرات شرکت  و  نگهداری  رئیس 
عملیات   150 از  بیش  انجام  از  آغاجاری  گاز  و  نفت 
تعمیر و بازسازی قطعات و تجهیزات فرایندی توسط 
و  نوروز   تعطیلات  ایام  در  واحد  این  کارشناسان 
شرایط شیوع ویروس کرونا خبر داد. مهندس محسن 
دهبانپور با اعلام این خبر افزود: این اقدامات به دلیل 
برای  آمادگی  و  تولید  نگهداشت  و  حفظ  ضرورت 
نصب  وی،  شد.  انجام  حداکثری  تولید  به  بازگشت 
گاز  تزریق  ایستگاه  هوای  کمپرسور  سازی  آماده  و 
ایستگاه  هفتگانه  های  ردیف  سازی  آماده  آغاجاری، 
و کلیه چاه های تزریق رینگ شمال و جنوب جهت 
سولزر  توربین  اندازی  راه  در  همکاری  اندازی،  راه 
ردیف  گازی  کمپرسور  اندازی  راه  بوستر،    ۲ ردیف 
ادوات  سازی  آماده  مارون،   تقویت  چهارم  مرحله   3
مکانیکی ، ابزاردقیقی و برقی کارخانه گاز و گازمایع 
ابزاردقیقی  قطعات  مونتاژ  و  نصب   ، ساخت  1000و 
کنترل ولو گس به فلر 8 اینچ کلاس 1500 خروجی 
ایستگاه بازگردانی با گاز پازنان و آماده سازی ایستگاه 
اندازی را از برجسته ترین اقدامات صورت  جهت راه 
رفع  همچنین  دهبانپور  مهندس  برشمرد.  گرفته 
برقی  قطعات  فرآیندی،  تجهیزات  و  اشکال شیرآلات 
کمپرسور  انواع  رسانی،  برق  تاسیسات  و  ها  ایستگاه 
از  را  مختلف  عملیاتی  واحدهای  در  الکتروموتور  و 
نگهداری  رئیس  کرد.  عنوان  اداره  این  اقدامات  دیگر 
آغاجاری  گاز  و  نفت  بهره برداری  شرکت  تعمیرات  و 
از همکاری و مشارکت سایر ادارات در تحقق این امر 

مهم در ایام تعطیلات نوروزی قدردانی کرد.

شهردار گرگان در دیدار نوروزی با اعضای 
شورای شهر:

 تا روز آخر پای کار خواهیم بود
دکتر عبدالرضا دادبود در دیدار نوروزی با رئیس 
داشت:  اظهار  گرگان  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  و 
مجموع  در  شهری  مدیریت  مجموعه  خوشحالم 
موضوع  این  که  داشته   99 سال  در  خوبی  عملکرد 
است. داشته  همراه  به  را  مردم  نسبی  رضایتمندی 
نیاز  شهروندان  و  مردم  داریم  اعتقاد  افزود:  دادبود 
است در جریان پروژه های در حال احداث شهر قرار 
داشته باشند تا بتوانند نسبت به ساخت و تکمیل آن 
مطالبه گری کنند.وی با اشاره به انتخابات پیش روی 
شورای اسلامی شهر اظهار کرد: امیدوارم افرادی که بر 
مسند کار می آیند نسبت به پیگیری پروژه های نیمه 
تمام متعهد باشند و به مطالبه گری شهروندان پاسخ 
دریافتی  اطلاعات  طبق  کرد:  تصریح  دهند.دادبود 
نشاط بسیار خوبی در گرگان از نظر انتخابات شورای 
از دلایل مهم آن تحرک  به وجود آمده و یکی  شهر 
بالای مدیریت شهری در طول این سال ها بوده است.
آخر  روز  تا  شهرداری  اینکه  بیان  با  گرگان  شهردار 
نخواهد  غافل  مردم  برای  کار  از  خود  مدیریت  دوره 
ای  گونه  به  شهرداری  های  ریزی  برنامه  گفت:  شد، 
بوده که تنها نگاه به مدت زمان باقی مانده تا انتخابات 
را  کلان  های  پروژه  و  اهداف  و  نداشته  شهر  شورای 
هر  دادبود،  دکتر  سخنان  از  است.پیش  کرده  تعریف 
یک از اعضای شورا به بیان دیدگاه ها و نظرات خود 
و  پرداختند  در خصوص مسائل مختلف شهر گرگان 
ضمن تقدیر و تشکر از شهرداری بابت ساخت پروژه 
های عمرانی و گردشگری نکاتی با اشاره به ماه های 
باقی مانده تا پایان شورای پنجم اظهار کردند.در پایان 
این نشست صمیمی، یک تابلونوشته مزین به نام امام 
زمان )عج( ساخته هنرمندان گرگانی از سوی اعضای 
مقابل شهردار  و در  تقدیم شد  دادبود  به دکتر  شورا 
تعامل  و  همکاری  از  تقدیر  لوح  اهدای  با  نیز  گرگان 

بسیار خوب اعضای شورای شهر گرگان تقدیر کرد.

 شهر گرگان در مسیر توسعه پایدار و 
مقصد گردشگری قرار گرفته است

و  نود  و  دویست  در  دادبود  عبدالرضا  دکتر 
گرگان  شهر  اسلامی  شورای  رسمی  جلسه  دومین 
کرد:  اظهار   1400 سال  رسیدن  فرا  تبریک  ضمن 
شورای  و  شهرداری  مجموعه  گذشت  که  سالی  در 
اسلامی شهر بر اساس آمار و ارقام دستاوردهای بسیار 
در  شهرداری  افزود:  کردند.دادبود  کسب  را  خوبی 
کنار شورای شهر و با کمک و همکاری مردم موجب 
بگیرد  قرار  پایدار  ای  توسعه  مسیر  در  گرگان  شدند 
شهر  اقتصادی  و  فرهنگی  های  ظرفیت  به  باتوجه  و 
گرگان به عنوان مقصد گردشگری مطرح شده است.
وی به افزایش قابل توجه رقم بودجه اشاره و بیان کرد: 
بودجه شهرداری در سال 99 رقم ۶00 میلیارد تومان 
بوده که نسبت به سال 98 دوبرابر شد و خوشبختانه 
770 میلیارد تومان از رقم بودجه محقق شد که نشان 
می دهد حدود 170 میلیارد تومان درآمد داشته ایم.
شهردار گرگان تصریح کرد: برای سال 1400 بودجه 
یک هزار میلیارد تومانی را پیشنهاد دادیم در شرایطی 
که می توانستیم رقم بالاتری را نیز پیشنهاد بدهیم اما 
بنا بر شرایط خاص شهری و انتخابات پیش رو ممکن 
به همین علت مصلحت  ناممکن شود  آن  تحقق  بود 
دهیم  پیشنهاد  را  تومانی  میلیارد  هزار  رقم  دانستیم 
که با موافقت اعضای شورا مصوب شد.دادبود در ادامه 
کرد:  بیان  و  اشاره  گرگان  بزرگ شهر  های  پروژه  به 
بازی  شهر  پروژه  برای  نامگذاری  فراخوان  به  باتوجه 
که  شده  پیشنهاد  مجموعه  برای  نام   1500 تاکنون 
شهروندان  و  مردم  خوب  بسیار  توجه  دهنده  نشان 
نسبت به این پروژه مهم دارد.وی در ادامه گفت: پروژه 
های بازار موزه هفت شهر، تله کابین، موسسه ملل نیز 
در دست احداث هستند و احیای بافت تاریخی به طور 
جدی در دستور کار شهرداری قرار داشته و گرگان را 
کرده  تبدیل  گردشگری  مقصد جذاب  یک  عنوان  به 
است.شهردار گرگان در پایان به تیم بسکتبال اشاره و 
اظهار کرد: تیم بسکتبال شهرداری در مدت سه سال 
اخیر در جایگاه بسیار خوبی قرار داشته و امید فراوان 
داریم امسال بتوانیم مقام قهرمانی را برای شهروندان 
شادابی  و  نشاط  افزایش  موجب  تا  کنیم  کسب 
اجتماعی مردم گرگان شود.لازم به ذکر است در پایان 
این جلسه با حضور مهندس غراوی معاون هماهنگی 
حمیدی  دکتر  گلستان،  استانداری  عمرانی  امور 
فرماندار گرگان، خانم خلیلی مدیرکل دفتر شهری و 
شوراهای استانداری و خانم همدم مدیرکل دفتر فنی 
شهر،  اسلامی  شورای  اعضای  و  گلستان  استانداری 
شهرداری  تومانی  میلیارد  هزار  یک  مصوب  بودجه 
گرگان در سال 1400 به دکتر دادبود ابلاغ و از طرح 
تفصیلی یکپارچه مدیریت شهری گرگان رونمایی شد.

نخستین دستگاه دروگر سنبل آبی تولید داخل در گیلان رونمایی شد
با  آبی  سنبل  مهاجم  گیاه  دروگر  دستگاه  کشور  در  نخستین بار  برای 
همت و تلاش جوانان دانش آموخته گیلان ساخته شد.رونمایی از دستگاه 
شناور دروگر سنبل آبی با حضور دکتر ارسلان زارع استاندار گیلان  ، دکتر 
احمدرضا لاهیجان زاده معاون محیط زیست دریایی سازمان حفاظت محیط 
زیست، دریادار امیر رستگاری معاون وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح و 
رئیس سازمان صنایع دریایی ، دکتر سیدکاظم دلخوش نماینده مردم صومعه 
سرا در مجلس شورای اسلامی ، دکتر ساسان کفایی مدیرکل حفاظت محیط 
زیست گیلان و سایر مدیران کل و مسئولان کشوری و استانی در این مجموعه 
رونمایی شد.دکتر ساسان کفایی در آیین رونمایی از این دستگاه  با حضور 
مقامات کشوری و استانی در صنایع دریایی شهید تمجیدی در بندر انزلی 
اظهار داشت : جوانان ساعی و تحصیل کرده صنایع دریایی شهید تمجیدی در 
انزلی با حمایت اداره کل حفاظت محیط  زیست گیلان توانستند این دستگاه 
را طی مدت شش ماه با هزینه کمتر از نصف قیمت نمونه مشابه خارجی آن 
ارزی  از لحاظ  بر ۶0 درصد  بالغ  با ساخت آن در شرایط تحریم،  بسازند و 
صرفه جویی کنند. وی با اشاره به اینکه این دستگاه در تست های اولیه نظر 
کارشناسان را جلب کرده است، تاکید کرد : دستگاه مذکور با کیفیتی هم تراز با 
نمونه  خارجی موجود،  توان جمع آوری سنبل آبی را از سطح تالاب های استان 
دارد.  مدیرکل حفاظت محیط زیست گیلان بیان کرد: گیاه غیربومی و مهاجم 
سنبل آبی در سال 1390 وارد بوم سازگان های آبی استان شده و در حال 
حاضر 18 پهنه آبی در 11 شهرستان  را آلوده کرده است و بیم آن می رود 
زیستگاه های آبی بیشتری در این استان به این گیاه مهاجم آلوده شود.دکتر 
کفایی با اشاره به اقدامات مناسب انجام شده برای حذف سنبل آبی در برخی 
مناطق آلوده استان  افزود : با توجه به وسعت زیاد مناطق آلوده به ویژه در 
تالاب بین المللی انزلی و قدرت تکثیر بالای این گیاه خرید یا ساخت دستگاه 
دروگر را در اولویت برنامه های این سازمان قرر داد تا به صورت مکانیکی و با 
سرعت بیشتری با این گیاه مقابله شده و آن را از پهنه های آبی کشور حذف 

کنیم.مدیرکل حفاظت محیط زیست گیلان با تاکید بر منویات مقام رهبری 
در سالی که به شعار تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها مزین شده است، گفت: 
با پیگیری اداره کل حفاظت محیط زیست، اراده سازمان حفاظت محیط زیست 
کشور و استانداری گیلان، از قابلیت و توانمندی داخلی به ویژه صنایع دریایی 
شهید تمجیدی در ساخت این دستگاه دروگر استفاده شد.مدیر صنایع دفاع 
شهید تمجیدی نیز در این آیین، رسوب دانش در حوزه سخت افزار و نرم افزار 
و تربیت نیروی انسانی متخصص را از دستاوردهای ساخت این دستگاه اعلام 
کرد . ناخدا یکم جهانبخش امیری گفت: مراحل طراحی و ساخت این شناور  
شهریور 99 بر اساس اعلام نیاز محیط زیست در دستور کار صنایع دریایی 
قرار گرفت و فرایند طراحی آن آغاز شد .وی اضافه کرد :فرایند ساخت بدنه 
شامل سازه فولادی، روسازه، الحاقات سازه ای و تامین ، ساخت و نصب و راه 
اندازی سازه سامانه های مکانیکی ، کنترلی، تحرک و رانش برق و الکترونیک 
با نظارت موسسه رده بندی ایرانیان به عنوان ناظر کارفرما با صرف 1۲ هزار 
و 5۶0 نفر ساعت کار انجام و بیش از 1500 فعالیت اجرایی توسط کارکنان 
صنایع دریایی شهید تمجیدی انجام شد.وی ادامه داد : 15 عنوان آزمایش و 
بالغ بر 50 آیتم کنترلی برای سامانه های مختلف روی این شناور انجام شده 
است و از ویژگی های این شناور در مقایسه با شناورهای مشابه خارجی می 
توان به سامانه رانش ،سامانه دروگر ،سامانه انتقال و سامانه کنترل اشاره کرد.

ناخدا یکم امیری افزود: افزایش توان سازمان محیط زیست کشور در مقابله 
طراحی  عرصه  به  ورود  آبی،  سنبل  گیاه  کنی  ریشه  و  بیولوژیکی  با جنگ 
ساخت به ویژه بهینه سازی انواع شناورهای مختلف با تناژ و ابعاد متفاوت 
به سفارش سازمان های مربوطه ، به کارگیری مکانیزم های مورد استفاده 
در این دستاورد جهت ایده پردازی طراحی و ارائه پیشنهاد برای ساخت سایر 
شناورهای با ماموریت های مشابه ،تقویت روحیه خودباوری و خود اتکایی با 
اکتساب  فناوری های نوین و کسب دانش فنی ، ساخت تجهیز شناورهای 
مشابه ، صرفه جویی ارزی با انجام بومی سازی و بهینه سازی و سامانه ایجاد 

اشتغال به صورت مستقیم و غیر مستقیم در استان و کشور ، رسوب دانش در 
حوزه سخت افزار و نرم افزار و تربیت نیروی انسانی متخصص را از دستاوردهای 
ساخت این دستگاه میتوان اعلام کرد.مدیر صنایع دفاع شهید تمجیدی تاکید 
کرد: افزایش استحکام بدنه این شناور ،افزایش پایداری، افزایش مقاومت به 
خوردگی با توجه به شرایط محیطی تالاب انزلی، افزایش کنترل پذیری شناور، 
افزایش توان سامانه رانش با تقویت توان موتور و دبی پمپ هیدرولیک به 
منظور افزایش مانور پذیری، قدرت و سرعت شناور با در نظر گرفتن شرایط 
محیط عملیات، کاهش پیچیدگی فرآیند ساخت و تولید به منظور کاهش 
مدت زمان از مزایای این دستگاه نسبت به مشابه خارجی آن است. بر این 
اساس اداره کل حفاظت محیط زیست گیلان در سال 99 با امضاء قراردادی 
با  را  آبی  سنبل  دروگر  دستگاه  ساخت  تمجیدی،  شهید  دریایی  صنایع  با 
استفاده از توان و دانش متخصصین داخلی در دستور کار خود قرار داد و برای 
نخستین بار در کشور این دستگاه در صنایع دریایی شهید تمجیدی در استان 
گیلان ساخته شد.دکتراحمدرضا لاهیجان زاده معاون محیط زیست دریایی 
استاندار  درایت  با  گفت  مراسم  این  در  نیز  زیست  محیط  سازمان حفاظت 
محترم واداره کل حفاظت محیط زیست گیلان چنین کار بزرگی اتفاق افتاد 
و سازمان حفاظت محیط زیست تعهد داشت که جهت مقابله با گونه مهاجم 
سنبل آبی از ساخت این دستگاه حمایت کند که نهایتا جز کارهای موفقی 
بود که  به دست متخصصان داخلی گیلان انجام پذیرفت که از همه دست 
اندرکاران این کار بزرگ جهت حفظ محیط زیست بعنوان امانت الهی  تقدیر 
و تشکر می گردد  .در این مراسم دکتر دلخوش نماینده محترم مردم صومعه 
سرا و حضرت حجت السلام و المسلمین سید عبدالجواد شمس الدین امام 
جمعه محترم بندر انزلی  نیز از سازمان حفاظت محیط زیست گیلان به پاس 
تحقق شعار مقام معظم هبری و تولید نخستین دستگاه دروگر سنبل آبي با 
قابلیت توانمندي داخلي به وی ژه صنایع دفاعي  توسط جوانان ساعي و تحصیل 

کرده صنایع شهید تمجیدی گیلان قدردانی و تشکر نمودند .
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